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علی محمد نمازی در گفت وگو با 

»آرمان ملی«: 
 نباید انتظار تغییر 
در کابینه را داشت

اسقایی:  احسان  آرمان ملی-  
رئیس جمهور وزیر کار را به مجلس معرفی 
کرده است. زاهدی وفا در طول چند ماه 
گذشته سرپرست وزارت کار؛ رفاه و امور 
اجتماعی بوده و احتمالا بیش از وزیر قبلی 
توانسته با ساختار وزارت کار همراه شود. 
زیرا وزیر قبلی حتی در درون وزارتخانه 
هم حامی چندانی نداشت و شعارهایی 
سر می داد که عملا قابل اجرا نبود. همگان 
شاهد بودند که وزیر کار قبلی بارها اعلام 
کرده که با یک میلیون تومان می توان  
شغل ایجاد کرد. برخی معتقدند که بعد 
از جدایی در ساختار وزارت صمت، نیروی 
جدید هم درکنار زاهدی وفا به کابینه 
اضافه خواهد شد و شاهد تغییراتی در 
ساختار تصمیم گیری کشور خواهیم 
بود. البته درکنار این تحلیل بعضی دیگر 
هم اعتقاد دارند اگر رئیسی تغییراتی 
در کابینه ندهد، احتمالا با چالش هایی 

روبه رو خواهد بود. 
  رئیس جمهور وزیر پیشنهادی 
کار؛ رفاه و امور اجتماعی را به مجلس 
معرفی کرده اند.آقای زاهدی وفا تا 
چه میزان با ساختار این وزارتخانه 

هماهنگی دارند. 
وزیر  اساسا  که  کرد  بررسی  باید 
پیشنهادی از دل این وزارتخانه به عنوان 
وزیر معرفی شده یا اینکه ایشان از خارج 
از ساختار مدیریتی و بدون سابقه قبلی 
معرفی شده اند، البته از قرار معلوم آقای 
زاهدی وفا در طول چند ماه گذشته 
سرپرست وزارت رفاه بوده است و احتمالا 
در طول این مدت با ساختار وزارتخانه 
سایر  به  وقتی  آشنا هستند. هرچند 
وزرای کار در دولت های گذشته نگاه 
می کنیم، مشاهده می کنیم که وزیرانی 
در پست وزارت کار قرار گرفته اند که 
دارای سابقه مدیریتی قویی بوده اند با 
این وجود امیدواریم وزیر معرفی شده 
بتواند در زمینه کار و رفاه اقدامات مهمی 
را انجام دهد. امیدواریم آقای زاهدی وفا 
آمار دقیقی از وضعیت اقتصادی کشور 
همچنین فقر طبقه پایین جامعه در 

اختیار رئیس جمهور قرار دهند. 
  تا چه میزان احتمال می دهید 
که رئیس جمهور دست به اصلاح 

ساختار کابینه بزنند؟ 
یک  زمانی  که  است  آن  واقعیت   
رئیس جمهور دست به اصلاح مدیران، 
مشاوران و کابینه خود   می زند که مشکل 
و مشکلات را قبول داشته باشد. آنچه 
در مصاحبه های آقای رئیسی مشاهده 
می کنیم این است که روند امور در کشور 
خوب است و شاخصه های اقتصادی به 
تدبیر دولت در حال بهبود است. پس 
نباید انتظار تغییر در کابینه را داشت و در 
نهایت کابینه در حد معرفی وزیر کار و وزیر 
بازگانی اقدام به بازسازی کابینه خواهد 
کرد که این دو مورد هم کاملا طبیعی 
است و به خواست آقای رئیس جمهور 
به خاطر  که  رفاه  وزیر  است.  نبوده 
استعفای وزیر قبلی معرفی شده اند و 
وزیر بازرگانی نیز به خاطر تفکیک در 
وزارت صمت معرفی خواهند شد. لذا باید 
گفت آقای رئیس جمهور احتمالا هنوز به 
این  نتیجه نرسیده اند که تغییرات اساسی 
در کابینه ایجاد کنند. واقعیت آن است 
که آمارهایی که ایشان از وضعیت جامعه 
ارائه داده اند نشان می دهد که وضعیت 
اقتصادی رو به بهبود است. از این جهت 
نیاز به تغییر را مشاهده نمی کنند. پروژه 
اخیر که توسط رئیس جمهور افتتاح شد 
ریشه های آن به گذشته باز می گردد. آب 
رسانی به خوزستان از یک دهه قبل آغاز 
شده است. در دولت آقای روحانی بخش 
مهمی از اقدامات فنی مهندسی آن پایان 
یافته بود. به طوری که بیش از 80 درصد 
لوله کشی ها و ایستگاه های این پروژه در 
دولت قبل انجام شد و بخش پایانی آن به 
همت آقای رئیسی و دولت ایشان به نتیجه 
رسید.  اقدامات زیادی در دولت روحانی 
در رساندن آب به مردم خوزستان صورت 
گرفت. به طوری که مجبور شدند در 
بازه ای از کرخه به خوزستان آب برسانند و 
در مرحله بعد از سد دز آب را تامین کردند. 
بخش مهمی از پروژه هم باقی مانده است و 
باید یک حوضچه در سد دز زده می شد که 
عملیات آن هنوز به اتمام نرسیده است. 
اما رسانه های اصولگرا و رسانه ملی از یک 
معجزه در این ارتباط سخن می گویند. اگر 
در دولت روحانی هم پول وجود داشت این 

پروژه را به اتمام می رساند. 
  اگر دولت به تغییراتی دست بزند 
آنگاه شاهد بهبود شرایط خواهیم 

بود؟
 تغییر زمانی مفید است که تبدیل به 
احسنت شود. اگر وزیر برود و وزیر قوی تر 
و دارای تجربه به کابینه اضافه نشود که با 
خلأ مدیریتی به وجود آمده شرایط بدتر 
هم می شود. از این منظر دولت هم به فکر 
تغییر نخواهد بود مگر اینکه واقعیت ها به 

دولت منتقل شود. 

آرمان ملی – مطهره شفیعی: نماینده 
حزب موتلفه در جلسه شورای ائتلاف حضور 
داشت. آنچه سبب تعجب شد به عضویت موتلفه 
در شورای وحدت مربوط است. حزب موتلفه 
این روزها شرایط خوبی ندارد و سعی در دیده 
شدن دارد چنانکه اخیرا دبیرکل این حزب بدون 
مقدمه مدعی شده بود که»اصلاحات در جامعه 
مرده است و حیات سیاسی ندارد« و جواد امام، 
چهره سیاسی اصلاح طلب به او پاسخ داد: »کسی 
که این  اظهارنظر را کرده باید بداند که اگر واقعا 
اعتقادش این است و جامعه می پذیرد و اصلاحات 
به زعم آقایان مرده است؛ چرا این همه تلاش و 
تقلا می کنند که اصلاح طلبان حذف شوند. من 
فکر می کنم اینها بیشتر از اینکه نگران جریان 
اصلاح طلب هستند باید نگران خودشان باشند. 
بادامچیان، دبیرکل حزب موتلفه، بیشتر باید 
بپذیرد که موتلفه دیگر محبوبیتی در جامعه ندارد 
و این حزب اصولگرا نقشی در جریان حاکمیت 
ندارد این حرف بیشتر برای شلوغ کردن است و 

جامعه نمی پذیرد.«
  اختلافات پررنگ در اردوگـــــاه 

اصولگرایی
 اصولگرایان هنوز هم با اختلافات درونی دست 
و پنجه نرم می کنند و به رغم آنکه در غیاب 
کاندیداهای رقیب توانستند به دولت، مجلس 
و شورای شهر بروند اما کماکان دچار اختلاف 
هستند. هنوز هم رقابت میان شورای وحدت و 
شورای ائتلاف در جریان است. شورای وحدت 
با حضور نمایندگان بلوک های احزاب اصولگرا، 
اقشار اجتماعی و جامعه روحانیت مبارز و باهدف 
تقویت همگرایی و هم  افزایی جریان اصولگرایی 
در کشور تشکیل شده است. نمایندگان جامعه 
روحانیت مبارز در این شورا ۳ نفر)حجج اسلام 
آقایان تقوی، ابوترابی و پورمحمدی( ـ نمایندگان 
بلوک های حزبی ۵ نفر )آقایان دکتر روح الامینی، 
مهندس باهنر، دکتر صدر، دکتربادامچیان 
و منوچهر متکی( و نمایندگان اقشار ۶ نفر 
)آقایان دکتر سیدمحمد حسینی، دکتر ا... کرم، 
دکتر منتظمی، دکتر قریشی و خانم ها دکتر 
افتخاری و دکتر قوی( هستند.  شورای ائتلاف 

انقلاب اسلامی هم شامل جمعیت ایثارگران 
انقلاب اسلامی، جمعیت پیشرفت و عدالت ایران 
اسلامی، جمعیت جانبازان انقلاب اسلامی، 
جمعیت رهپویان انقلاب اسلامی و حزب توسعه و 
عدالت ایران اسلامی است. این شورا در تاریخ ۲۱ 
آبان ۱۳۹8 تأسیس شد و مجوزهای قانونی آن 
۲0 آذر ۱۳۹8 صادر شد. نکته قابل تامل آنجاست 
که برای جلب آرای مردمی در انتخابات مجلس 
یازدهم بود که غلامعلی حداد عادل رئیس شورای 
ائتلاف نیروی انقلاب و مرتضی آقا تهرانی دبیرکل 
جبهه پایداری در بیانیه ای مشترک خطاب به 
مردم منتشر کردند که در این بیانیه به اختلاف 
میان اصولگرایان اشاره شده بود: » با تقدیم سلام 
و سپاس به حضور شما، به اطلاع می رساند: 
نظر به مصلحت مهمی که در انتخابات مجلس 
یازدهم و در وحدت نیروهای انقلابی نهفته است 
»شورای ائتلاف نیروهای انقلاب اسلامی« و 
»جبهه پایداری« با وجود بعضی اختلاف نظرها، 
بر سر یک لیست واحد که در انتخابات روز جمعه 
دوم اسفندماه نود و هشت »لیست واحد« نامیده 

خواهد شد، به توافق رسیدند.«
 تناقض در استراتژی اصولگرایان 

نکته قابل تامل آنجاست که اعضای موتلفه 

قائل به فعالیت رسمی شورای ائتلاف نیستند 
چنانکه حمیدرضا ترقی عضو ارشد موتلفه ۲7 
بهمن ۹۹ به ایرنا گفته بود: » شورای ائتلاف 
نیروهای انقلاب پس از انتخابات دوم اسفند 
۹8 و پس از سخنرانی حداد عادل، تعطیل شده 
و فعالیت و مسئولیت این شورا به فراکسیون 
نیروهای انقلاب مجلس سپرده شده است. پس 
از تعطیلی شورای ائتلاف، جامعه روحانیت 
محوریتی از تشکل های سیاسی ایجاد و آنها را 
دعوت کرد که برای ایجاد یک ائتلاف پایدارتر 
فقط به یک انتخابات اکتفا نکنند.  با توجه به 
اینکه رویکرد شورای ائتلاف نیروهای انقلاب 
مقداری تشکل گریز است، گروه های سیاسی 
با توجه به رویکرد جامعه روحانیت به سمت 
شورای وحدت گرایش پیدا کردند.« اما در آذر 
ماه سال گذشته مرتضی طلایی عضو شورای 
وحدت اصولگرایان گفت: » نباید اصرار داشت 
شورای وحدت و شورای ائتلاف یکجا باشند زیرا 
این تکثر در عین وحدت است، یعنی در عین حال 
که از یک خانواده و اردوگاه و جبهه انقلاب هستیم 
اما در رقابت های انتخاباتی در یک مسیر در حال 
رقابت هستیم و ضرورتی نیست که یکی شویم.« 
اما اخیرا اعضای فهرست مشترک اولیه ۲ شورای 

وحدت اصولگرایان و ائتلاف نیروهای انقلاب برای 
انتخابات دوره  آتی شورای مرکزی خانه احزاب 

ایران انتخاب شدند. 
  حمایت ناپایدار موتلفه از وحدت

حزب موتلفه بر حضورش در شورای وحدت 
اصرار داشت چنانکه در اواخر سال ۹۹ اسدا... 
بادامچیان دبیرکل این حزب گفت: » سیاست 
کلی مؤتلفه و شورای وحدت را احترام به تمام 
نامزدها برشمرد و گفت: تخریب و برخورد 
با رقبا و شخصیت ها را قبول نداشته و منفی 
می دانیم و به سمت نامزدی گرایش خواهیم 
داشت که با پشتوانه قوی بتواند مشکلات را 
حل کند.«. عضو شورای عالی شورای وحدت 
تصریح کرد: با عدم مخالفت شورای وحدت 
و شورای مرکزی و اعضا نظر بر این شد که 
در حزب در چند نظرخواهی به سمت فرد 
برویم. طلایی درباره تفاوت شورای وحدت 
و شورای ائتلاف گفت: تفاوت زیادی وجود 
ندارد ولی حمایت ها متفاوت بود ولی همه 
طرفدار انقلاب بودند. شورای ائتلاف در مبحث 
ریاست جمهوری مواضع متفاوتی را با شورای 
وحدت برگزید و شورای وحدت به صورت 
صریح و شفاف از اول حمایت از آقای رئیسی را 
جزو مواضع خود مطرح کرد اما شورای ائتلاف 
مواضع روشنی نداشت و نظر آن غیر از این بود؛ 
بنابراین شخصیتی که شورای ائتلاف از آن 
حمایت می کرد با شخصیتی که شورای وحدت 
از آن حمایت می کرد، با اینکه هر دو شخصیت 
انقلابی بودند، اما تفاوت داشت و این یک رقابت 

سالم بین نیروهای انقلابی است.«
  سرانجام وحدت و ائتلاف 

در نهایت مشخص نیست سرنوشت جریان 
وحدت و ائتلاف که در ظاهر سعی در نشان دادن 
همراهی دارند و در واقعیت از دو مسیر مخالف 
حرکت می کنند چه خواهد شد؟ آیا اعضای 
پایداری با کمک به ائتلافی ها سبب حذف شورای 
وحدتی ها می شوند و یا اعضای شورای وحدت 
پیام دوستی به شورای ائتلاف می فرستد تا حذف 
نشود مانند کاری که اخیرا موتلفه کرد، یعنی 

فرستادن نیرو به جلسه ائتلاف.

مسعود  پزشکیان: FATF هیچ؛ شفافیت را   اجرا کنید!

شفافیت در پیچ مجمع تشخیص
   شفافیت این نیست که من چگونه حرف می زنم.     این شفافیت نیست. شفافیت یعنی اینکه من، خانواده ام، قوم و خویشم و همه آن کسانی که با من هستند

 در روند مالی و اقتصادی رانت می گیریم یا خیر.
آرمان ملی : طرح شفافیت! طرحی که برخی تلاش دارند آن 
را جایگزین FATF بدانند در آستانه تبدیل شدن به قانون است. 
استدلال مخالفان FATF این بود که نمی توان داد و ستدهای 
مالی را در اختیار کشور ثالث قرار داد اما خود معترف بودند چنین 
طرحی باید در داخل اجرا شود تا از هرگونه فساد و سوءاستفاده 
مالی در بخش های مختلف دولتی و خصوصی جلوگیری شود. 
هرچند این طرح در مجلس دهم مورد پیگیری قرار گرفت اما 
رأی نیاورد و مجلس یازدهم تلاش کرد در این زمینه وارد شده و 
طرح شفافیت را به قانون تبدیل کند. ۱۹۳ نماینده در نهایت به 
این طرح رأی دادند. تا توپ شفافیت در زمین نمایندگان نماند 
اما شورای نگهبان اواخر ماه خرداد طرح را با اعلام ایراداتی به 
مجلس بازگرداند و ۱۱ مرداد ماه بود که مجلس به منظور تامین 
نظر شورای نگهبان ابهامات مطرح شده را برطرف کرد و به شورای 

نگهبان بازپس فرستاد. 
  لزوم اجرای طرح شفافیت

مسعود پزشکیان نماینده مردم تبریز در مجلس در ارتباط با 
مخالفت برخی با طرح شفافیت گفت: شفافیت یعنی FATF چرا 
با FATF مخالفند؟  خوب اگر این طور است FATF داخلی را 
پیاده کنیم آن وقت خواهیم دید که ۱0 هزار میلیارد و ۵0 هزار 
میلیارد و ۶0 هزار میلیارد را می شود دزدید؟ پزشکیان تاکید کرد: 
شفافیت این نیست که من چگونه حرف می زنم.     این شفافیت 
نیست. شفافیت یعنی اینکه من، خانواده ام، قوم و خویشم و 
همه آن کسانی که با من هستند در روند مالی و اقتصادی رانت 
می گیریم یا خیر. در این صورت دیگر لازم نیست آبروی من را 
ببری اگر من اشتباه کردم سیستم همانجا گوش من را می گیرد 
که تو اینجا اشتباه کردی اصلا به آنجا نمی رسد که تو بیایی بگویی 

اعلام کن خوردی. 

  طرح شفافیت در پیچ مجمع
از سوی دیگر محسن پیرهادی رئیس کارگروه شفافیت 
کمیسیون امور داخلی کشور مجلس یازدهم در توضیح آخرین 
وضعیت طرح شفافیت قوای سه گانه، دستگاه های اجرایی و سایر 
نهادها از تایید تمام بندها و موضوعات طرح توسط شورای نگهبان 
خبر داد و گفت: تنها جزء مربوط به شفافیت جلسات مجمع 
تشخیص در خصوص مسائلی که موارد اختلاف بین مجلس و 
شورای نگهبان را بررسی می کند، مورد ایراد شورای نگهبان قرار 
گرفته و با توجه به اصرار مجلس، این موضوع به مجمع تشخیص 
برای تصمیم گیری ارسال شده است. وی افزود: البته گفت وگویی 
با اعضای مجمع تشخیص داشتیم و استدلال های خود را برای 
اعضای مجمع تشخیص مصلحت نظام بیان کردیم. شفافیت 
جلسات مجمع تشخیص مصلحت نظام در خصوص مسائلی که 
موارد اختلاف بین مجلس و شورای نگهبان است حق مردم و 
مجلس است که بدانند مجمع چه نظری درباره موارد اختلافی دارد. 

  اجرای طرح شفافیت مقدمه ای بر تصویب و اجرای 
FATF

هرچند برخی نمایندگان در مجلس دهم به دنبال این بودند 
که با تصویب طرح شفافیت عملا عملکرد قوه مجریه و مقننه 
را در پیشگاه ملت قرار دهند اما بعد از چکش خوری این طرح 
در مجلس یازدهم از قرار معلوم اتفاقات مثبت تری در این طرح 
واقع شده است. ازجمله اینکه دستگاه قضا نیز باید عملکرد خود 
را شفاف در اختیار مردم قرار دهد. در صورت تصویب این طرح و 
اجرای آن شاهد خواهیم بود بسیاری که در ارتباط با FATF نظر 
منفی داشتند، به موافقین آن تبدیل خواهند شد. همین افراد بعد 
از تصویب و اجرای طرح شفافیت به این درک خواهند رسید که 
اجرای FATF که هم اکنون بخشی از آن تصویب و بخشی از آن 
در گروی بازگشت آمریکا به برجام در پیچ مجمع تشخیص مانده 

است، به نفع توسعه اقتصادی است. 
  در نهایت... 

به نظر می رسد طرح شفافیت در پلکان آخر برای تبدیل 
شدن به قانون قرار دارد. قانونی که اگر از پیچ مجمع تشخیص 
بگذرد، می تواند شرایط جدیدی را در کشور ایجاد کند. البته از 
تبدیل به قانون شدن تا اجرا شدن راه زیادی است زیرا هرکدام 
از قوا باید آیین نامه های مختلفی را در ارتباط با آن تنظیم و به 
تصویب رسانند و از سوی دیگر داده های زیادی را در ارتباط با 
فعالیت های خود در دسترس جامعه قرار دهند. با این وجود بازهم 
به نظر می رسد گام مهمی برداشته شده است. از جمله ثمرات این 
طرح آن است که دستگاه های مختلف باید نسبت به بودجه خود 
پاسخگو باشد و مزایده ها خود را در دسترس همگانی قراردهد. 
البته باید منتظر ماند تا مشخص شود دستگاه ها تا چه میزان در 

اجرای این طرح همراهی خواهند کرد. 

  انتقاد عبدی از »سکوت« 
درباره مشاور ویژه بازداشت شده
»رستم« بالاخره آفتابی شد
  توضیح دفتر آیت ا... مکارم شیرازی 

در مورد شایعه اخیر
آرمان ملی: رستم قاسمی، وزیر راه و شهرسازی 
پس از  چند روز غیبت و انتشار خبر بستری شدن در 
بیمارستان و جراحی ستون فقراتش، سرانجام عصر شنبه 
در جلسه شورای عالی مسکن به ریاست مخبر، معاون اول 
رئیس جمهور شرکت کرد. همزمانی غیبت وی با رسانه ای 
شدن بازداشت مشاور و بازرس ویژه  وزارتخانه به اتهام فساد 
مالی و دریافت رشوه یورویی، از سویی و عملکرد وزیر راه 
و شهرسازی در پیشبرد وعده کلیدی  دولت برای ساخت 
سالانه یک میلیون مسکن از سوی دیگر و نیز جهش خیره 
کننده اجاره بها موجب شده تا رسانه ها، خبر استعفا یا 
برکناری رستم قاسمی را منتشر کنند. خبرآنلاین نوشت؛ 
یکی از مطالبات جدی منتقدان وزیر راه و شهرسازی، شفاف 

سازی موارد اتهامی مشاور و بازرس ویژه وزارتخانه است. 
  توضیح دفتر آیت ا... مکارم 

از سوی دیگر عباس عبدی روزنامه نگار در توئیتی در 
واکنش به دستگیری قاسم مکارم شیرازی نوشت: »گرچه 
نهایتا نهادهای مربوط مجبور می شوند درباره قاسم مکارم 
شیرازی توضیح دهند پس بهتره پیش از شکل گیری افکار 
عمومی اطلاع رسانی دقیق کنید.« دفتر آیت ا... العظمی 
مکارم شیرازی در بیانیه ای به شایعه سازی های اخیر درباره 
بازداشت قاسم مکارم شیرازی و ارتباط آن با بیت این مرجع 
تقلید پاسخ گفت. توضیح دفتر حضرت آیت ا... العظمی 
مکارم شیرازی در مورد شایعات اخیر مبنی بر ارتباط مشاور 
بازداشت شده وزیر راه و شهرسازی با بیت این مرجع تقلید 
پاسخ گفت که در زیر متن آن بدون تغییر منتشر می شود: 
» چند روزی است انتشار خبر برخورد با مشاور یکی از وزرا 
موجب پخش شایعات و بهانه ای برای دروغ و نفرت پراکنی 
دشمنان در میان مردم شریف و متدین شده است. به علت 
عدم ارتباط موضوع با دفتر حضرت آیت ا... العظمی مکارم 
شیرازی، در ابتدا بنابر موضع گیری خاصی نبود؛ امّا با گذر 
زمان و ادامه شایعه سازی ها، بیان نکات زیر ضروری به 
نظر می رسد: اولا؛  شخص نامبرده از فرزندان یا نوادگان 
مرجعیّت معظم نیست بلکه از منسوبین برادر مکرّم ایشان 
است. ثانیا؛وی هیچ گونه ارتباط کاری با این بیت و دفتر 
نداشته و ندارد و هیچ گاه از جانب این مجموعه مورد حمایت 
یا سفارشی قرار نگرفته است. ثالثا؛ً  انتساب افراد به بزرگان 
نه باعث تایید آنهاست و نه مایه محدودیت؛ بلکه هر کس بر 
حسب شرایط و توانمندی های خود و بر طبق قوانین باید به 
کار گرفته شود و پاسخگوی اعمال خود باشد. سزاوار است 
اگر کسی قصد بهره برداری از انتساب به بیت مرجعیت یا 
دفتر معظم له را نمود از وی پذیرفته نشود و مراتب جهت 
اقدام مقتضی به اطلاع این دفتر رسانده شود. رابعا؛ً  انتظار 
می رود مسئولین نظارتی و قضائی به عنوان مرجع تشخیص 
و تصمیم گیری نسبت به این اتهامات و موارد مشابه دیگر 
که دشمنان به شایعه پراکنی علیه بزرگان دین و انقلاب 
می پردازند به روشنگری و تنویر افکار عمومی بپردازند تا در 
این شرایط سخت اعتماد و اعتقادات مردم شریف و متدین 
به بازی گرفته نشود.  کلام آخر اینکه عزت به دست خداست 
و کینه ورزان و دشمنان دین و این ملت در طول تاریخ 
سعی در مخدوش کردن مقدّسات و چهره اولیا و بزرگان و 
تضعیف اعتقادات مردم داشته اند؛ اما همیشه دست قدرت 
خدا برتر از سعی باطل آنها بوده است و دشمنان و ایادی 
آنان، هرگز راه به جایی نبرده اند.  از خداوند متعال نصرت 
و پیروزی ملت شریف ایران و مسلمانان جهان را بر تمامی 
دشمنان و مستکبران و فتنه انگیزان مسئلت داریم. والسلام 

علیکم و رحمة ا...
  قاسم مکارم کیست؟

رویداد۲4 درباره قاسم مکارم شیرازی نوشت: » سوابق 
مدیریتی او چه بوده که با سمت بازرس و مشاور ویژه وزارت 
راه و شهرسازی منصوب شده است.. در تعهدنامه پاکدستی 
که خود مکارم منتشر کرده، نامش »محمد قاسم« و فرزند 
»اکبر« است. اطلاعات دیگری که از قاسم مکارم شیرازی 
وجود دارد، مربوط به همان ایام انتخابات است؛ یکبار نام او 
در انتخابات شورای شهر و مجلس یازدهم دیده شد که اعلام 
کرده بود کل هزینه ستاد انتخاباتی اش مبلغ ۵8 میلیون 
تومان است. البته او در نهایت به هیچکدام از مجالس هم 
راه نیافت. او بار دیگر در جریان انتخابات ریاست جمهوری 
۱400 است که در آن دوره در کانال های خبری و گروه های 
سیاسی که معمولا همزمان با انتخابات راه می افتند، فعالیت 
می کرد. او در آن زمان از جمله حامیان رستم قاسمی بود 
که کاندیدای انتخابات ریاست جمهوری بود و با کلیدواژه 
»دولت جوان حزب اللهی« فعالیت می کرد. یک اکانت توییتر 
نیز به نام قاسم مکارم شیرازی و با عکس وی نیز وجود دارد 
که چند ماه گذشته ساخته شده است و مدت زیادی از عمر 
آن نمی گذرد. در این اکانت، مکارم شیرازی خود را دانشجو 
دکترای روابط بین الملل و مشاور بین الملل شرکت بازرگانی 
پردیس بانک رفاه ایران و همچنین مشاور بین الملل شرکت 
مهندسی ایران معرفی کرده است. اسم مکارم شیرازی با 

استقرار رستم قاسمی به وزارت راه و شهرسازی پیوست. 

خبـــــــر
 رزمایش  مقابله با گروه های تروریستی

فرمانده دانشگاه فرماندهی و ستاد ارتش )دافوس آجا( 
گفت: انواع رزمایش ها را برای دانشجویان دافوس ارتش 
پیش بینی کرده ایم و بر این اساس، رزمایش هایی مانند 
مقابله با گروه های تروریستی هم برگزار خواهد شد. امیر 
سرتیپ »حسین ولی وند زمانی« صبح دیروز )یکشنبه( 
در آیین آغاز سال تحصیلی دوره ۳۳ مدیریت دفاعی این 
دانشگاه، اظهار داشت: دافوس در راستای تربیت افسران 
بصیر و با دانش بالا در سال تحصیلی از میان یک هزار 
داوطلب، ۳۵8 نفر را برای مصاحبه دعوت کرد که از این 
تعداد امسال سال تحصیلی را با حضور ۲۶0 نفر از افسران 
کشورمان و ۱8 نفر هم از افسران کشورهای دوست از 
جمله پاکستان، تاجیکستان، عراق، عمان و هندوستان، 

آغاز می کند. 

 نماینده موتلفه در شورای ائتلاف چه می کرد؟

موتلفه شورای وحدت رو پیچوند!
    ترقی: شورای ائتلاف تعطیل شده بود

  
  نباید

  کاتولیک تر 
از پاپ باشیم

  
 باز هم

  چــالش
 معرفی وزیر کار

بالاخره دیروز وزیر کار به مجلس معرفی شد و باز هم قطعی 
نیست. روز گذشته رسانه ها نوشتند پس از پذیرش استعفا وزیر 
کار رئیس جمهور محمد هادی زاهدی وفا را به عنوان سرپرست 
وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی معرفی کرد. حالا هم او را به 
عنوان وزیر جدید کار به مجلس معرفی کرده است. تاکنون نامه 
کتبی و رسمی در خصوص هیچ گزینه ای، از جمله زاهدی وفا 
به هیات رئیسه مجلس و کمیسیون اجتماعی مجلس واصل 

نشده است. 

مردم کشور مدت هاست که اثرات ناشی از تحریم را تحمل 
می کنند و مسئولان به دنبال راهکار عزتمندانه برای رفع 
تحریم ها هستند. در این میان روابط ایران و آمریکا فصل 
جداگانه است. دیروز علی مطهری نایب رئیس مجلس دهم 
نوشت : به جای آنکه کار را در چند جلسه تمام کنیم، ما پاسخ 
خود را به اتحادیه اروپا می دهیم، اتحادیه به آمریکا می دهد، 
آمریکا پاسخ خود را به اتحادیه اروپا می دهد و اتحادیه به ایران 

می دهد و همین طور. نباید کاتولیک تر از پاپ باشیم.

دیروز محمود عباس زاده مشکینی عضو کمیسیون امنیت 
ملی و سیاست خارجی مجلس با بیان اینکه هرگونه معاهده 
بین المللی بدون تضمین فاقد ارزش است، گفت: با توجه به 
تجربه گذشته، غربی ها ثابت کردند که در اجرای تعهداتشان 
قابل اعتماد نیستند غربی ها بیشتر از ایران به مذاکره نیاز دارند 
ما با تمام قوا به دنبال پایان دادن به مذاکرات با توجه به اهداف 
مورد نظر هستیم و  اما اگر طرف غربی نخواهد توافق کند 

گزینه های دیگری بر روی میز داریم .

 گزینه دیگر 
 روی 

میـز!
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